

အချစ် (၁)

မမမြင့်က ကျွန်တော်တို့ အိမ်ခေါင်းရင်းခန်းသို့ပြောင်းလာသည်မှာ မကြာသေး၊ ၄-၅ လလောက်ပင်ရှိ အုံးမည်ထင်သည်။ မုဆိုးမဟုတ်ဘဲသော်လည်း အသက်မသိပ်မကြီးသေးဟုထင်သည်။ အလွန်ဆုံးရှိလှ ၃၃-၃၄ ပေါ့၊ သူ့အရင်ယောက်ကျားက စစ်ဗိုလ်ဟုဆိုသည်။ စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသွားသည်ဟုမေမေ့ကို ပြောသံကြားရသည်။

ဖေဖေမရှိတော့သည့်နောက်ပိုင်း အပိုင်ငွေလေးရအောင်ဆိုပြီး ကျွန်တော်တို့အိမ်ခေါင်းရင်းခန်းလေးကို ကာရှုငှားစားခဲ့သည်မှာ အတော်ပင်ကြာခဲ့ပြီ။ ပထမအိမ်ငှားပြောင်းသွားပြီးကတဲက မမမြင့်က အသစ်ထပ်ဝင်လာ သော အိမ်ငှားဖြစ်သည်။ ရောက်ပြီးသိပ်မကြာ ရပ်ကွက်ထဲတွင် မမမြင့်အလှက နာမည်ကြီးသွားသည်။ ရပ်ကွက် တွင်းမှ မုဆိုးဖို၊ တခုလုပ်၊ လူပျိုကြီး၊ လူပျိုလေးများပါမကျန် မမမြင့်ဘေးတွင် ဝိုင်းဝိုင်းလည်ကုန်သည်။

မမမြင့်က သဘောကောင်းသည်။ ကျွန်တော်တို့မိသားစုကိုလည်း သူ့အိမ်သားများကဲ့သို့ သဘောထား သည်။ ကျွန်တော့်ကိုလည်း မောင်ထွေး၊ မောင်ထွေးနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီး ဆက်ဆံသည်။ ကျွန်တော်က အခုမှ အသက်က ၁၈ ပြည့်သည်။ ကောလိပ်ကျောင်း ဒုတိယနှစ်၊ စိတ်ကစား စအရွယ်၊ မိန်းမဆိုစမ်းချင်နေသည်။ ကျောင်းမှာ သူငယ်ချင်းတွေနဲ့ ဟိုပြောဒီပြော စာအုပ်တွေကြည့်ဆိုတော့ လက်တွေ့စမ်းချင်လာသည်မှာမဆန်း။ ကျောင်းက နေ့တဝက်လောက်ပဲ အများဆုံးတက်ရသည်။ ဒီတော့ ကျောင်းကအပြန် မေမေ့ဆိုင်ဝင်၊ ကူလုပ်စရာ ကူပြီး အိမ်ပြန်လာတတ်သည်။ မေမေ မပြန်လာခင် အိမ်မှာ ထမင်းဟင်းချက်ကူရသည်။

ကျွန်မဒီကောင်လေးကိုတော့ ခင်သည်။ ကောင်လေးလိမ်မာရေးခြားရှိသည်။ မိဘကိုလည်းသိတတ် သည်။ မောင်မရှိတော့တဲ့နောက်ပိုင်း ကျွန်မဘဝ အထီးကျန်ဆန်ခဲ့သည်မှာ ၃နှစ်ပင်ကျော်ခဲ့ပြီ။ အနားမှာ လိုချင် သူတွေဝိုင်းဝိုင်းလည်နေတာသိပေမဲ့ ကျွန်မ နောက်အိမ်ထောင်ပြုဘို့ စိတ်မကူးခဲ့ချေ။ လူတွေကို မယုံတာလည်း ပါသည်။

မောင်ထွေးနဲ့တော့ ကျွန်မစကားပြောရတာ ပျော်သည်။ ကောင်လေး ဈေးကအပြန် ထမင်းဟင်းချက်နေ ချိန်တွင် အနားသွားပြီး ရောက်တတ်ရာရာပြောနေရသည်က ကျွန်မအဖို့ ပျော်စရာအချိန်လေးဖြစ်နေသည်။ ကောင်လေးက ရိုးရိုးလေးမှ တကယ့်ကို ရိုးရိုးလေးဖြစ်သည်။ ဘာဆိုဘာမှနားမလည်သေးသည့် တကယ့် အရိုင်း လေးဖြစ်သည်။

- ‘ဟေ့ မောင်ထွေး ဘာဟင်းချက်လဲ မွေးနေတာပဲ’
- ‘ဘာမှ မဟုတ်ပါဘူး မမမြင့် ဘဲဥ နဲ့ အာလူးပါ’
- ‘မောင်ထွေး က ဟင်းချက်လဲ ရတယ်နော် မောင်ထွေးကို ရတဲ့ မိန်းမကတော့ ကံကောင်းမှာဘဲ’
- ‘ဟာ ကံကောင်းလား ကံဆိုးလားတော့ မသိဘူး အခုထိတော့ ဘယ်မိန်းမမှ ကျွန်တော့်ကိုစိတ်မဝင်စားဘူး’
- ‘ပြောစမ်းပါအုံး မောင်ထွေးက ကြိုက်မဲ့သူ တွေနေပြီလား’
- ‘ဟာ မတွေ့သေးပါဘူး မမ အချိန်လဲမရပါဘူး ကိုယ့်ဟာကိုယ်တောင် မအားဘူး၊ တချို့ သူငယ်ချင်းတွေတော့ ရိုးစားနဲ့ ဘာနဲ့ ကြည့်ရတာ အဆင်ကိုပြေလို့’
- ‘ဘာလဲ ပြောပါအုံး မောင်ထွေးက ရိုးစားလိုချင်နေပြီလား’
- ‘လိုချင်တယ်လို့လဲ မဟုတ်ပါဘူး မမ၊ အင်း ဘယ်လိုပြောရမလဲ ဆိုတော့ စိတ်ကူးယဉ်ကြည့်တာပါ။ ဟား ဟား’
- ‘အင်း ဖြစ်ရမယ် ဖြစ်ရမယ် ကဲ စိတ်ကူးယဉ်ကြည့်တော့ ဘာဖြစ်လဲ ပြောပါအုံး’
- ‘အာ မမကလဲ ဘာဖြစ်ရမှာလဲ ချစ်ကြည့်ချင်လာတာပေါ့ ဟား ဟား’
- ‘ခွေးကောင်စုတ်လေး ကဲ ကဲ ဒါဘဲစိတ်ဝင်စားနေတယ်၊ တော်ပြီ မမသွားတော့မယ်’
- ဒီလို မျိုးလေးလဲ ပြောဖြစ်သည်။ တခါတခါကျတော့
- ‘ဟေ့ မောင်ထွေး မနေညက ဘယ်သဝေရောက်ထိုးနေလဲ မိုးချုပ်မှပြန်လာတယ်’
- ‘ဟိ ဟိ အမှန်အတိုင်းပြောရမလား’
- ‘ပြောရမှာပေါ့ ဘာလဲ လိမ်ချင်သေးလို့လား’
- ‘ဟိ ဟိ အမှန်အတိုင်းပြောလို့မကောင်းပါဘူး’
- ‘ဘာမကောင်းတာလဲ ပြော ပြော’
- ‘တကယ်နော် တော်ကြာ ကျွန်တော့်ကို မဆဲနဲ့’
- ‘မဆဲပါဘူး၊ ပြော ဘာတွေလျှောက်လုပ်နေလဲ’

‘ဟိဟိ ဘာမှမလုပ်ပါဘူး ဗီဒီယို သွားကြည့်တာပါ’
‘ဒါလေးများ မမက ဘာများလဲလို့’
‘မဟုတ်ဘူး မမ ခုသွားကြည့်တာက အပြာကား ဟား ဟား’
‘အကောင်စုတ် တော်တော်ဗဟုသုတ ရလာတယ်ပေါ့လေ မပြောလိုက်ချင်ဘူး အတတ်ကောင်းတွေ’
‘ဟီး ရလာတာပေါ့ မမ ညကဆို ပြန်စဉ်းစားနေတာ အိပ်လို့တောင်မပျော်ဘူး’
‘အင်း သေမယ် သေမယ် ငါ့မောင်လဲ ဒီရောဂါနဲ့သေနိုင်တယ်’
‘အင်း မမ ဒါကြောင့် မသေအောင် မမကုပေးပါလား’
‘ဘာ ဘာ ဘာပြောတယ် ဟင်း ကိုယ့် အမကို ဒီလိုဘဲ ပြောရသလား’
‘ဆောရီး ဆောရီး မမ ကျွန်တော်က နောက်တာပါ’
‘ဒါနောက်စရာလား နင်တော့ သေမယ် ငါလုပ်လိုက်ရရင်’
‘လုပ်လိုက်လေ မမ ဟိ ဟိ’

‘ကြည့်ပြောပြန်ပြီ တော်ပြီ သွားတော့မယ်’
ကျွန်မလဲ ပြောပြောဆိုဆို ထထွက်လာတော့သည်။ အင်း ဒီကောင်လေး ကြည့်ရသည်မှာ ဒီကိစ္စတွေ စိတ်ဝင်စားနေပုံရသည်။ အင်းလေ သူလဲမငယ်တော့ဘူးဆိုတော့ ဒီကိစ္စမျိုးစမ်းချင်မပေါ့။ ကျွန်မလဲယောက်ကျား ဆုံးတာ ၃ နှစ်ကျော်လာပြီဆိုတော့ ဒီကိစ္စစိတ်က အထသား၊ ယောက်ကျားရှိစဉ်ကဆို ဘာပြောကောင်းမလဲလုပ် လိုက်တဲ့ဖြစ်ခြင်း၊ ကျွန်မယောက်ကျားကလဲ ဒီကိစ္စမျိုး အားသန်သန်ဆိုတော့ နည်းမျိုးစုံနဲ့ကို လုပ်တာ၊ သတိရ လိုက်တဲ့ဖြစ်ခြင်း။ အခုလဲကြည့် ကောင်လေးကလဲ စမ်းချင်ချင်၊ ကျွန်မကလဲ စိတ်ကထချင်ချင်ဆိုတော့ အင်း မလွယ်ပါဘူးလေ။

ဒီနေ့ အိမ်ကိုစောစောပြန်ရောက်သည်။ ဆိုင်မှာက ဘာမှလုပ်စရာမရှိတာနဲ့ အိမ်ကိုစောစောပဲပြန်လာခဲ့ သည်။ ဆိုင်မှာ ဒီအတိုင်း ပျင်းချောက်ချောက်ကြီး ထိုင်နေမဲ့အတူ အိမ်ပြန်ပြီး မမမြင့်နဲ့ ထွေရာလေးပါး လျှောက် ပြောနေတာက ပျော်စရာကောင်းသည်ဟုစဉ်းစားမိပြီး စောစောပြန်ခဲ့သည်။

အိမ်ရောက်တော့ အိမ်ရှေ့ခန်းမှာ အနွေးထည်ဝတ်ပြီး ထိုင်နေသော မမမြင့်ကို အိမ်ပေါ်လှမ်းတက်ရင်း တွေ့လိုက်ရသည်။

‘ဟင် မမမြင့် ဘာဖြစ်လို့လဲ’
‘အအေးပတ်သွားတယ်ထင်တယ် မောင်ထွေး၊ ခေါင်းလျှော်လိုက်တာ အအေးမိသွားသလားမသိဘူး၊ အခုခေါင်း တွေအုံနေတယ်’
‘ဟုတ်လား’ ပြောပြောဆိုဆို အိမ်ထဲလှမ်းဝင်ပြီး အဝတ်အစားလဲကာမမမြင့် အခန်းသို့ကူးပြီး မမမြင့်နဘေးက ခုံတွင်ဝင်ထိုင် လိုက်သည်။
‘တော်တော်ခေါင်းကိုက်နေသလား၊ မေမေသောက်တဲ့ သွေးဆေးတော့ရှိတယ်၊ သောက်မလား သွားယူလိုက်မယ်’
‘မသောက်တော့ဘူးမောင်ထွေး၊ မမမြင့် ခုနကဘဲ ခေါင်းကိုက်ပျောက်ဆေးသောက်ထားတယ်၊ နဲ့နဲ့ ဇက်ကြောဆွဲ လိုက်ရင်ပျောက်သွားမယ်ထင်တယ်’

‘ဟုတ်လား၊ ဒါဆို ကျွန်တော်နှိပ်ပေးမယ်လေ’
‘ကောင်းသားဘဲ မောင်ထွေး၊ ဖြေးဖြေးလဲလုပ်နော် မမမြင့်က သိပ်ခံနိုင်တာမဟုတ်ဘူး’ ပြောပြောဆိုဆိုထိုင်ရာမှ ထကာ ခွေးခြေခုံပုလေးလှမ်းယူ၍ ကျွန်တော်အရှေ့တွင်ကျောပေးထိုင်လိုက်သည်။ ပြီးတော့ နောက်ကျောတွင်ဖြန့် ချထားသည့် ခါးလည်ကျော်ကျော်လောက်ရှိသော ဆံပင်များကို စုကိုင်း၍ မျက်နှာအရှေ့သို့ ချလိုက်သည်။

ကျွန်တော်လဲ ကောင်းကောင်းနှိပ်နိုင်ရန် အတွက် အရှေ့တိုးလိုက်ပြီး မမမြင့် ကျောကုန်း နှင့်ကျွန်တော့် ခူး မတိုက်စေ ရန် ပေါင်နှစ်ချောင်းကို ကား ထားလိုက်ရာ မမမြင့် ကိုယ်လုံးက ကျွန်တော့် ပေါင်ကြားတွင် ရောက်နေ လေသည်။

ခေါင်းငုံ့ကာ ကျောပေးနေသော မမမြင့်၏ ဖွေးနုနေသည့် ဂုတ်သားနုနုလေးများကို စတင်နှိပ်နှယ်ပေးပါ တော့သည်။ ဂုတ်သားလေးကို လက်မဖြင့် အသာထောက်ကာ ဖွဖွလေးနှိပ်နှယ်ပေးရင်း တချက်တချက်အားစိုက် လိုက်သော အခါ

‘အား မောင်ထွေး .. နာတယ် နာတယ် ဖြေးဖြေး .. ဖြေးဖြေး’ ဟုဆိုကာ ကျွန်တော့် ခြေဖျားလေးများကို ဆုတ် ကိုင် လာပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ ဂုတ်သားလေးများကို နှိပ်နှယ်လိုက်၊ ပုခုံးသားလေးများကို နှိပ်နှယ်လိုက်နဲ့ မမမြင့် ခေါင်းကိုက်သက်သာစေရန်လုပ်ကိုင်ပေးရင်း ကျွန်တော့်စိတ်ထဲက မမမြင့် အသားများကိုငံတွယ်နေတာ

ကိုသာယာစိတ်ဖြစ်ပေါ်လာပါသည်။ မမမြင့်ကလဲ ကျွန်တော့် ခြေဖမိုးကိုလက်ဖြင့်ဆုတ်ကာ ကျွန်တော်နဲ့အား စိုက်လိုက်တိုင်း ပါးစပ်မှ အင်း အင်း အား အား နှင့်ဖြစ်နေတော့ ကျွန်တော်လဲ ရင်တွေတဒိုင်းဒိုင်းခုန်ကာ တခါမှမခံစားဘူးသော ခံစားမှုမျိုးဖြစ်ပေါ်လာပါတော့သည်။

လူပျိုလူရွယ်တို့သဘာဝ စိတ်ထဲမှသာယာမှု ခံစားလာရသည်နှင့်အမျှ လိင်တံမှာလည်း မာကျောလာပါတော့သည်။ စောစောက အဝတ်အစားလဲရင်း အတွင်းခံဘောင်းဘီပြန်ဝတ်မလာမီ တဲ့အတွက် လုံချည်အောက်မှ ထိုးထောင်နေသော ကျွန်တော်လိင်တံမှာ ထင်ထင်ရှားရှားကြီးပေါ်လွင်နေတော့သည်။ တော်ပါသေးသည် မမမြင့် ကကျွန်တော့်ကိုကြောပေးနေ၍ ကျွန်တော်ဘာဖြစ်နေသည်ကို မမြင်ရသည့်အတွက် နဲ့နဲ့ဖြေသာပါသေးသည်။

ကျွန်မလဲ မောင်ထွေးနှိပ်နယ်ပေးတာကို ခံရင်း ကွယ်လွန်သွားတဲ့ မောင့်ကို သတိရလာပါသည်။ မောင်ရှိစဉ်က မောင်နဲ့ နှစ်ကိုယ်တူ ချစ်ကြည်နူးခွဲမှုများကို ပြန်ပြောင်းသတိရကာ မောင့်ကိုယ်စား မောင်ထွေးကို အစားထိုးကာ ချစ်ကြည့်ချင်စိတ်များဖြစ်ပေါ်လာပါတော့သည်။ ဘာလိုလိုနဲ့ မောင်ဆုံးသွားတာ ဥနှစ်တောင်ကျော်လာပြီဆိုတော့ ငုတ်နေသော ကာမစိတ်များလည်းပြန်ထကြွလာပါတော့သည်။

အခုမောင်ထွေးနှိပ်နယ်ပေးတာ ခံရင်းကျွန်မစိတ်ထဲမှာလည်း ဖေါက်ပြန်ကာ မောင်ထွေးနှင့် ကာမသုခဘုံကို အတူတူလှမ်းချင်စိတ်များတဖွားဖွားတက်ကြွလာပါတော့သည်။

‘မောင်ထွေး အခုလိုနှိပ်ပေးတော့ မမကဆုံးသွားတဲ့ မမယောက်ကျားကိုသတိရမိတယ်။ သူရှိတုံးကလဲ ဒီလိုဘဲမမ အခုလိုဖြစ်ရင် အမြဲ အခုလိုပြုစုပေးတယ်’
‘ဟုတ်လားမမ၊ သူကမမကို အရမ်းချစ်တာဘဲလား’
‘အင်း သူကအရမ်းချစ်တတ်တာ၊ မမကိုလဲ နည်းမျိုးစုံနဲ့ချစ်တာ၊ ခု သူမရှိတော့ သူ့ကို အရမ်းသတိရတာဘဲ’
‘ဘယ်လိုနည်းမျိုးစုံနဲ့ချစ်တာလဲမမ’

‘အာ မောင်ထွေးကလဲ၊ ဘာတွေလာမေးနေတာလဲ၊ ချစ်တယ် ဆိုတော့မှ ချစ်တယ်ပေါ့’
‘မမကလဲ ကျွန်တော်က တကယ်သိချင်လို့ပါ၊ ပြောပြပါ နော် နော် နော် ..’
ကျွန်တော်လဲ မမခုံးသားလေးကို တင်းတင်းဆုတ်ကာ မမကိုပူစာလိုက်သည်။
ကျွန်မလဲ ငိုချင်ရက်လက်တို့ဆိုသကဲ့သို့ မောင်ထွေးက အခုလိုအတင်းမေးလာတော့
‘မောင်ထွေးကလဲ ဒါမျိုးဆိုတာ ဘယ်လိုပြောပြလို့ရမှာလဲ၊ တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက်ချစ်တယ်ဆိုတာ တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက်ကြင်ကြင်နာနာနဲ့ တစ်ယောက်အလိုတယောက်လိုက်ပြီး စိတ်အလိုဆန္ဒကို ဖြည့်ဆည်းတာပေါ့’

‘ကျွန်တော်ကလဲ ဒါကိုဘဲသိချင်တာပါ၊ ပြောပြပါမမရယ်’
‘ဘာလဲ မောင်ထွေးက အဲဒါတွေစိတ်ဝင်စားနေပြီလား’
‘စိတ်ဝင်စားတာပေါ့မမရယ်၊ စိတ်ဝင်စားပေမဲ့လဲ ကျွန်တော်က ဆင်းရဲတော့ သူများတွေလို ဘယ်ပျော်နိုင်ပါ့မလဲ’
‘အဲဒီလိုတော့မပြောပါနဲ့ မောင်ထွေးရာ၊ ကဲကဲ မောင်ထွေးလိုချင်တာ မမဆီကယူ .. ဟုတ်ပြီလား’
ပြောပြောဆိုဆို မမသည်ကျွန်တော့်ဘက်သို့လှည့်ထိုင်လိုက်သည်။
‘ဟောတော့ မောင်ထွေးဟာကြီးကလဲ ထောင်လို့ပါလား’
‘ဟုတ်တယ်မမ .. မမကို နှိပ်ပေးရင်းနဲ့ စိတ်က ဘယ်လိုဖြစ်လာမှန်းမသိဘူး’
‘ချစ်ချင်လာတယ်ဆိုပါစို့’
‘အင်း’

‘ကောင်ဆိုးလေး’
ပြောပြောဆိုဆို မမသည် ကျွန်တော့်ရင်ခွင်တွင် မှီကာ ကျွန်တော့်ရင်ပတ်ကို ပွတ်ကစားနေပါသည်။
‘မောင်ထွေးက အချစ်ကို နားလည်ပြီလားဟင်’
‘ဟင်အင်း မမ နဲ့နဲ့ ပါး ပါး ဗီဒီယိုလေး ဘာလေးကြည့်ဘူးတာပဲရှိတယ်’

မမလဲ လုံချည်အောက်မှ တဆတ်ဆတ်ထောင်နေသော ကျွန်တော့်လီးကို ငုံ့ကြည့်ကာ စိတ်ထဲမှ အသဲယားလာဟန်တူပါသည်။ ရင်ဘတ်ကို ပွတ်ကစားနေသော လက်သည် တဖြေးဖြေး အောက်သို့ ဆင်းလာကာ ကျွန်တော့် လီးကို ဖမ်းဆုတ်လိုက်ပါတော့သည်။ ကျွန်တော်လဲ တွန့်ကနဲ တချက်ဖြစ် သွား၍ကျွန်တော့်ပေါင်ကြားတွင်ထိုင် နေသော မမခေါင်းကို ဖမ်းဖက်ထားလိုက်မိပါသည်။ မမလဲ ကျွန်တော်ရင် ခွင်တွင်အသာမှီ၍ ကျွန်တော့်လီးကို လုံချည်ပေါ်မှ အသာကိုင်ကစားနေပါတော့သည်။

‘မောင်ထွေး ဟာကြီးကလဲ မငယ်ပါလား၊ ခဏခဏ ကစားတယ်ထင်တယ်’

‘တခါတလေပေါ့မမရာ၊ ကျွန်တော့်မှာ ဒါဘဲ လုပ်ပြီး စိတ်ဖြေရတာ’

မမသည် ကျွန်တော့်ပုဆိုးခါးပုံစကို အသာဖြေ၍ ကျွန်တော့်လီးကို လှမ်းကိုင်လိုက်ပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ ရင်ထဲ သိမ့်ကနဲ နွေးကနဲခံစားလိုက်ရပါသည်။ အသာအယာဆုတ်ကိုင်၍ အထက်အောက် ဝှင်းတိုက်ကစားပေးလိုက်တဲ့ အခါမှာတော့ အရည်ကြည်လေးများပင် စို့လာပါတော့သည်။ အရင်က ကိုယ့် ဖါသာကိုယ် ခဏခဏ ကစားဘူးပေမဲ့ အခုလို မမ လုပ်ပေးသလောက် ခံမကောင်းပေ။ ကျွန်တော်လဲ ဖီလင် တက်သထက်တက်လာကာ မမတကိုယ်လုံးကို ပွတ်သတ်နေတော့သည်။ မမ က အတွေ့အကြုံရှိသူပီပီ ကျွန်တော့် လီးကို ကျွမ်းကျင်စွာ ကိုင်တွယ်ရင်း ကျွန်တော့်ကို အရသာထူးများ တခုပြီး တခု ပေးနေတော့သည်။ အရည်ကြည်လေးများ တစိမ့်စိမ့် ထွက်နေသော ကျွန်တော့်လီးထိပ်ကို လက်ဖြင့် ပွတ်ကစားလိုက်၊ ဒစ်တိုက် လက်ချောင်းကလေးဖြင့် ပွတ်ပေးလိုက်၊ ဖွဖလေးဆုတ်ကိုင်၍ ဝှင်းတိုက်ပေးလိုက်၊ တင်းတင်းလေး ညှစ်ကစားလိုက် အို .. တမျိုးပြီး တမျိုး ပညာပြ ကစားနေတော့သည်။ အဲ နောက်တော့ ကျွန်တော့်ရင်ခွင်တွင် မှီ ထားသော ခေါင်းကို အသာငုံကာ ကျွန်တော့်လီးကိုသူ့ ပါးပြင် နှင့် အသာပွတ်ပေးနေပြန်ပါတော့သည်။ ပြီးတော့ အသာအယာ ပါးစပ်ဖြင့် လှမ်းငုံကာ စုတ်ယူလိုက်ပါတော့သည်။

‘အိုး ... ’ စိတ်မထိမ်းနိုင်ဘဲ အသံထွက်အော်ပြီး မမဆံပင်များကို ဆုတ်ကိုင်မိပါတော့သည်။

မမသည် လက်နှစ်ဖက်က ကျွန်တော့ တင်ပါးကိုကိုင်ရင်း ပါးစပ်ထဲတွင် မာန်ထောင်ကာ တရမ်းရမ်းဖြစ်နေသော ကျွန်တော့်လီးကို လျှာဖြင့် ကျွမ်းကျင်စွာ ထိမ်းရင်း ငုံကာ ခေါင်းကို ရှေ့တိုးနောက်ဆုတ်ဖြင့် ဝှင်းတိုက်သလို ကစားနေတော့သည်။ ကျွန်တော်လဲ အရသာတွေ ဖီလင်တက်သထက်တက်လာကာ စိတ်ကို ဘယ်လိုမှမထိန်း နိုင်တော့ဘဲ မမပါးစပ်ထဲ သုတ်ရည်များပန်းထွက်ကုန်တော့သည်။ သုတ်ရည်များသည် မမပါးစပ်ထဲတွင်သာမက အပြင်ထိအောင် လျှံကျစီးဆင်းလာပါတော့သည်။ မမသည် သူ့ပါးစပ်ထဲတွင် သုတ်ရည်များပန်းထုတ်သည်ကို စိတ်ဆိုးဟန်မပြဘဲ ကျွန်တော် စိတ်ကြေနပ်သည်အထိ သုတ်ရည်များကုန်အောင်ပန်းထွက်သည်အထိ ပါးစပ်ဖြင့် ငုံ ကာ ဆက်တိုက်လုပ်ပေးနေတော့သည်။ ပြီးမှ ပေနေသော နေရာများကို ကျွန်တော့်လုံချည်ဖြင့် သုတ်လိုက်ပါ တော့သည်။

‘ကဲ .. ဘယ်လိုလဲ ငါ့မောင်’

‘ကောင်းလိုက်တာ မမရာ၊ ဘယ်လိုကောင်းမှန်းမသိဘူး’

‘ဒါ ငါ့မောင်သိချင်တယ်ဆိုတဲ့ ချစ်ခြင်းရဲ့ တစိတ်တဒေသဘဲ၊ ချစ်တယ်ဆိုတာ တယောက်ထဲ ဆန္ဒပြည့်ရုံနဲ့ မပြီး သေးဘူး နှစ်ယောက်စလုံး ဆန္ဒပြည့်မှ ပြီးပြည့်စုံတာကွဲ့’

‘ဒါဆို .. ’

‘ငါ့မောင်က မမဆန္ဒပြည့်အောင် တလှည့်ဖြည့်ပေးအုံးမှပေါ့၊ ဘာလဲ လုပ်မပေးချင်တော့ဘူးလား’

‘လုပ် .. လုပ်ပေးချင်ပါတယ် မမ၊ ဒါပေမဲ့ ကျွန်တော်က တခါမှ မလုပ်ဘူးတော့ .. ’

‘အို .. ဒါက အရေးမကြီးပါဘူး၊ မမ ပြပေးမှာပေါ့၊ လာ ’ ဟုပြောရင်း ကျွန်တော့်လက်ဆွဲကာ အိပ်ခန်းထဲဆီသို့ ခေါ်သွားပါသည်။

အိပ်ခန်းထဲရောက်တော့ မမမြင့်က သူ့အဝတ်အစားများကို တလွှာချင်း ခွါချလိုက်လိုက်ပါတော့သည်။ ကျွန်တော်လဲ တလွှာချင်း ခွတ်ချနေသော မမမြင့်ကို ကျကျနန ကြည့်နေမိပါတော့သည်။ အဝတ်အားလုံး ကျွတ်သွားတဲ့ အခါမှာတော့ မမမြင့်မှာ ကျွန်တော့်ရှေ့မှာ အဝတ်ဗလာ ကိုယ်လုံးတီး နှင့်ဖြစ်နေတော့သည်။ ကျွန်တော်လဲ တသက်နှင့်တကိုယ် ပထမဆုံးမြင်ဖူးသော အဝတ်မဲ့နေသော မိန်းမ ခန္ဓာကိုယ်ကို ကျကျနန ကြည့် ရှုနေမိတော့သည်။

အဝတ်ကင်းမဲ့နေသော မမ တကိုယ်လုံးကို ကြည့်ရင်း ကျွန်တော့်စိတ်များလည်း ပြန်လည်ထကြွလာပြန်သည်။ တင်းမယောင်ယောင်နှင့် အိအိကလေး တွဲကျနေသော ရင်သား အစုံ၊ မိုမိုကလေး ဖောင်းနေသော ဝမ်းမိုက်သား ကလေး၊ အမွှေး မဲမဲ များဖုံးလွှမ်းနေသော ဆီးခုံနှင့် ပေါင်ခြံကြား၊ အိုး .. ကြည့်ရင်းကြည့်ရင်း ကျွန်တော့်ရင် လည်း တလှုပ်လှုပ်ဖြစ်လာကာ

‘ဟိတ် . ကောင်လေး .. ဘာကြည့်နေတာလဲ .. လာ ဒီနားကို’

မမရဲ့ ခပ်ဆတ်ဆတ်လေး ပြောလိုက်သံကြောင့် ကျွန်တော်လဲ မမ အနားတိုးသွားပြီး

‘မင်းလိုပေါ့ လုပ်ချင်တာလဲ ပျာလို့ လက်နှေးတာလဲ ချာလို့ .. အ ကို အ တယ်’

ပြောပြောဆိုဆို မမ က ကျွန်တော့် အဝတ်အစားများကို ချွတ်ပေးနေပါသည်။ ကျွန်တော့် လဲ အားလုံးကျွတ်သွား တော့ မမက ကုတင်ဆီသို့ လျှောက်သွားရင်း လှဲချလိုက်ပါသည်။ ပြီးတော့

‘ဟဲ့ .. ဘာလုပ်နေတာလဲ လာလေ’

ရီတော့ ရီချင်စရာ အကောင်းသား ကျွန်တော်လဲ ကြောင်တောင်တောင်နှင့် မမဘေး ကုတင်စောင်းတွင် အသာလေး ထိုင်လိုက်ပါသည်။

‘အမလေး ငါ့မောင် ရယ် . ငါတော့ သေသာသေလိုက်ချင်တော့တယ် .. ဒီမှာ မတွေ့ဘူးလား ..မမတကိုယ်လုံး . ငါ့မောင် လုပ်ချင်ရာ လုပ် ..’

‘ဟို .. ဟို .. မမ .. ကျွန်တော် ဘယ်က စလုပ်ရမလဲ ..’

‘ကဲ .. ကဲ .. လာ လာ .. မမပြောသလို လုပ် .. မမကိုယ်ပေါ် မှောက်ချလိုက်’

ကျွန်တော်လဲ မမပြောတဲ့အတိုင်း မမကိုယ်ပေါ်သို့ လှဲချလိုက်ပါသည်။

‘ကဲ . မမ နှုတ်ခမ်းကို နမ်းစမ်းပါ . . .’ ပြောရင်း လှဲချလာသော ကျွန်တော့် ကိုယ်လုံးကို ဆီးဖက်ကာ ကျွန်တော့် နှုတ်ခမ်းအစုံကို စုတ်ယူလိုက်ပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ မမနှုတ်ခမ်းအစုံကို ပြန်လည်းစုတ်ယူရင်း တိုးဝင်လာသော မမရဲ့ လျှာကို စုတ်ယူနေမိပါသည်။ နွေးထွေးတဲ့ မမရဲ့ လျှာကို စုတ်ယူရတဲ့ အရသာဟာ ဘာအရသာနဲ့မှမတူ အောင်ထူးကဲလှပါတယ်။ စိတ်ကလဲ တဖြေးဖြေးရဲတင်းလာပြီး လက်က မမရဲ့ နို့အုံကို တင်းတင်းဆုတ်ကိုင်မိပါ တော့တယ်။ မမက ကျွန်တော့်ခေါင်းကို လက်နှစ်ဖက်ဖြင့် သေသေချာချာကိုင်ပြီး ကျွန်တော့်နှုတ်ခမ်းနဲ့ လျှာကို အားရပါးရ နမ်းစုတ်နေပါတော့တယ်။ ကျွန်တော်လဲ မမနို့အုံကို ဆုတ်နယ်ရင်း မမ လုပ်သမျှ တန်ပြန်လုပ်ပေး နေ ပါတော့တယ်။ အဲ တော်တော်လေးကြာတော့ ကျွန်တော့်ခေါင်းကို အောက်ဖက်တွန်းချရင်း သူ့ နို့အုံပေါ် တင် ပေးလိုက်ပါတော့တယ်။

ကျွန်တော်လဲ ဒီလောက် မအပါ။ နို့သီးခေါင်းလေးကို အသာစုတ်ယူလိုက်ပါသည်။

‘အိုး . အိုး .’ မမ လဲ အသံထွက်ညီးညူလာပါသည်။ ကျွန်တော့်ခေါင်းကို အတင်းဆုတ်ကာ သူ့ရင်အုံပေါ် အတင်းဖိလာပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ ပါးစပ်ကို အတင်းဟကာ နို့သီးခေါင်းတင်မက ရင်အုံတခုလုံး ပါးစပ် အတွင်းသို့ သွင်းကာ စုတ်ယူနေပါတော့သည်။ လက်တဖက်ကလည်း တခြားနို့တလုံးကို မနားတမ်း ပွတ်ချေနေ ပါတော့သည်။

မမလည်း ခြေတောက်နှစ်ချောင်းမြှောက်ကာ ကျွန်တော့်ကို ခွရင်း ကိုယ်ကို တွန့်လိမ်နေပါတော့သည်။ လက်က လည်း ကျွန်တော့်ခေါင်းကို တင်းတင်းဆုတ်ကိုင်ရင်း သူလိုချင်သလို ဘယ်ညာ နို့အုံပေါ်သို့ ရွှေ့ပေးနေတော့ သည်။

အဲ အတော်လေးကြာတော့ နို့စို့ခဲရတာကို ကြေနှပ်သွားလို့လားမသိ၊ ကျွန်တော့်ကိုယ်ကို ခြေတောက်နဲ့ တင်းတင်း ခွရင်း ကျွန်တော့်ခေါင်းကိုသူ့ကိုယ်အောက်ပိုင်းဆီသို့ တဖြေးဖြေး တွန်းချလာပြန်ပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ သူ့အလို သူ့သဘောလိုက်ရင်း သူလိုချင်ရာ နေရာတိုင်းကို နမ်းရှုတ် ကာ လျှာနဲ့ ရက်ကစားနေမိပါတော့သည်။ ဘာဘဲ ပြောပြော မမ တကိုယ်လုံးကတော့ ဘယ်နေရာ နမ်းနမ်း အရသာ အထူးတွေ့ကာ စိတ်ထဲ အလွန်သာယာမိနေပါ တော့တယ်။

အခုဆိုရင် ကျွန်တော့်ခေါင်းဟာ မမရဲ့ ချက်ဆီကို ရောက်နေပြီး မမရဲ့ ချက်လေးကို လျှာနဲ့ ထိုးကစားနေမိပါ တယ်။ မမရဲ့ ပေါင်နှစ်ချောင်းဟာလဲ ကျွန်တော့် ချိုင်းကြားနေရာနားလောက်နေရာမှာ ခွလျှက် နေပါတော့သည်။ မမက သူ့ကိုယ်ကို တွန့်လိမ် လှုတ်ရှားလိုက်တိုင်း သူ့ရဲ့ စောက်ဖုတ်အမွှေးများဟာ ကျွန်တော့်ရင်ပတ်နဲ့ ပွတ်နေပါ တော့တယ်။ ကျွန်တော့် လက်အစုံ ဟာလဲ မအားလပ်အောင် အထက်အောက် စုန်ဆန် ပြေးလွှားနေရပါတယ်။ မမရဲ့ တကိုယ်လုံးဟာ ဘယ်နေရာ ကိုင်ကိုင် ကိုင်ရတာ အရသာရှိ ချောမွေ့နေတော့ ကျွန်တော့်လက် နှစ်ဖက်နဲ့ ကိုင်လို့ မဝနိုင်လောက်အောင်ပင်ဖြစ်နေရပါတော့တယ်။

မမဟာ ကိုယ်ကို တွန့်လိမ် ညီးညူရင်း ကျွန်တော့်ခေါင်းကို အောက်သို့ ဖြေးဖြေးတွန်းချလာပြန်ပါသည်။ ကြားရတဲ့ မမရဲ့ ညီးညူသံဟာလဲ ကျွန်တော့် ကာမစိတ်ကို ထသည်ထက် ထ လာစေပါတယ်။ အခုဆိုရင် ကျွန်တော့်ခေါင်းဟာ မမရဲ့ ဆီးခုံ အမွှေးများကြားကို ရောက်လာပါတော့တယ်။ ကျွန်တော် သဘောပေါက်ပါ သည်။ မမဟာ သူ့ရဲ့ စောက်ဖုတ်ကို ကျွန်တော့်ကို နမ်းစေချင်တယ်ဆိုတာ၊ ကျွန်တော်လဲ ဒီလောက်တော့မအ ပါချေ။ ဒါပေမဲ့ အတွေ့အကြုံမရှိတဲ့ ကျွန်တော့်မှာ အဲဒီဟာကြီးကို နမ်းရမှာ ခပ်လန့်လန့် ဖြစ်နေမိပါသည်။

ဒါကြောင့် မမတွန်းချတဲ့ အောက်ကို ကျွန်တော့် ခေါင်းက မဆင်းဘဲ မမရဲ့ ဗိုက်ဆီသို့ ပြန်တက်ရန် ကြိုးစား မိပါတော့သည်။ မမလဲ ဒါကိုသဘောပေါက်သွားတယ် ထင်ပါရဲ့။

‘ဘာလဲ ငါ့မောင်က မမရဲ့ စောက်ဖုတ်ကို နမ်းရမှာ ကြောက်နေတယ် မဟုတ်လား’

‘ဟို .. ဟို ..’

ကျွန်တော်လဲ မမရဲ့ ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း မေးလိုက်တဲ့ မေးခွန်းကို ဘာပြန်ဖြေလို့ ဖြေရမှန်းမသိအောင် ဖြစ်သွားပါ တော့သည်။

‘ငါ့မောင်ရယ်၊ ဒီလို တယောက်နဲ့ တယောက် စိတ်တူကိုယ်တူ ချစ်ကြရင် ရှက်နေတာတို့ ကြောက်နေတာတို့ ဖြစ် နေရင် ဘယ်လို အရသာရှိတော့မှာလဲ၊ မဟုတ်ဘူးလား’

မမလဲ ကျွန်တော့် ကိုယ်ကို သူ့ပေါ်ဆွဲယူရင်း ပြောလာပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ ဆန့်တင်ငင်ဖြစ်ကာ ဘာဆက် လုပ်ရမှန်းပင် မသိတော့ချေ။

‘ကြည့် .. စောစောက မမ ငါ့မောင်ကို နမ်းပေးတုန်းက ငါ့မောင် ဘယ်လို ခံစားရလဲ .. ပြောပါအုံး’

‘ခဲလို့ ကောင်းတယ်မမ’

‘အေးပေါ့ . တယောက်နဲ့ တယောက်ချစ်တယ်ဆိုတာ ဒီလိုပေါ့ . တယောက်ကိုတယောက်နားလည်ပြီး တယောက် ကိုတယောက် အရသာ အပြည့်အဝ ပေးနိုင်ရမှာပေါ့၊ မဟုတ်ဘူးလား’

‘အင်း . ဟုတ် .. ဟုတ်ပါတယ်မမ’

‘ဒါကြောင့် မမ က ချစ်ရတာ’ ပြောပြောဆိုဆို ကျွန်တော့် နှုတ်ခမ်းကို စုတ်ယူနမ်းလိုက်ပါသည်။ ကျွန်တော်လဲ မမရဲ့ လျှာကို ပြန်စုတ်ယူရင်း စိတ်က ပြန်တက်လာပြန်ပါသည်။ မမလဲ ကျွန်တော့် ကျောပြင်ကို သိုင်းဖက်ကာ တုန်ပြန်လာပါသည်။

ကျွန်တော်လဲ မမဘေး လှိမ့်ချကာ တစောင်းအနေအထားနှင့် မမကိုယ်လုံးကို ပွတ်ပေးနေပါသည်။ ဒီတခါတော့ လက်က ပွတ်ရင်းပွတ်ရင်းနှင့် မမပေါင်ကြားသို့ ရောက်လာပါသည်။ မမလည်း သူ့ ခြေထောက်ကို ကျွန်တော့် ပေါင်ပေါ်သို့ လှမ်းတင်ရင်း အသာ ကားပေးပါသည်။

ကျွန်တော်လဲ မမစောက်ဖုတ်ကို လက်ဝါးဖြင့်အုပ်ကာ အထက်အောက် စုန်ဆန် ပွတ်ကစားပေးနေမိပါသည်။ မမလဲ မနေနိုင် တော့သည် ထင်ပါရဲ့ ကျွန်တော့်လက်ကို သူ့လက်ဖြင့် ကိုင်ကာ

‘မောင်ထွေး ဒီနေရာ ဒီနေရာလေးကို ဒီလိုလေး လုပ်စမ်းပါ’

‘အင်း အင်း’

ကျွန်တော်လဲ အင်းလိုက်ရင်း မမပြသလို ခပ်တင်းတင်းလေးဖြစ်နေသော အတွင်းက အစေ့လေးကို လက်ညှိုး လေးဖြင့် သာသာလေးပွတ်ပေးလိုက်ပါသည်။

‘အား အား အင်း အင်း ကောင်းတယ် ကောင်းတယ် မောင်ထွေး အား အား’

မမ လည်း အော်ရင်း ကျွန်တော့် လီးကို ဖမ်းဆုတ်လာပါသည်။ ကိုယ်ကိုလည်း ကျွန်တော့်နားအတင်းကပ်ကာ လက်တဖက်က အတင်း ဆွဲဖက်ရင်း ကျွန်တော့် နှုတ်ခမ်းအစုံကို နမ်းယူလေတော့သည်။

ကျွန်တော်က မမက ကောင်းတယ်ဆိုသော အရာလေးကို သာ မဲပြီး ပွတ်ပေးနေပါတော့သည်။ ကျွန်တော့် လက်တခုလုံးလည်း မမရဲ့ အရည်များနှင့် ရွှံ့စိုနေတော့သည်။

‘အင်း အင်း အင်း အင်း ကောင်းတယ် မောင်ထွေး အား အား အား’

ကျွန်တော်လဲ မမရဲ့ ညီးညူသံများကြောင့် ပို၍ ပို၍ စိတ်တက်ကြွလာကာ မမအား ပက်လက်ဆွဲလှန်လိုက်ပြီး မမပေါင်ကြားထဲ မှောက်ချလိုက်ပါတော့သည်။ မမလည်း သူ့ ခြေထောက် ၂ ချောင်းကို ဖြဲကားပေးလိုက်ပါ သည်။ အခုမှ မမရဲ့ အမွှေးမဲမဲများ ဖုံးလွှမ်းနေသော စောက်ဖုတ်ကို အနီးကပ်သေသေချာချာ မြင်ရပါတော့သည်။

ခြေထောက်က ကားထားတဲ့ အတွက်ကြောင့် ဟနေသော အကွဲကြောင်း ကြားမှ ပြုနေသော အစေ့၊ အဲဒီအောက် နားမှ အရည်ကြည်များ တစ်စိစိမ့်မ့် ယိုကျနေသော နီရဲနေသော အသားပိုလေး ၂ ခုကြားမှ ခပ်ဟဟ လေးဖြစ်နေ သော စောက်ခေါင်းကလေး၊ နှုတ်ခမ်းသားလေးကို လက်နှင့် အသာ ဖြဲကြည့်လိုက်သောအခါမှာတော့ စောက် ခေါင်းလေးက ပို၍ ဟသွားပြီး စောက်စေ့ လေးက ပြုပြီး ထွက်လာပါသည်။

လက်ညှိုးနဲ့ လက်မက နှုတ်ခမ်းသား ကိုခွပြီး ဖြဲထားရင်းက ပြုထွက်နေသော အစေ့ကလေးကို တခြားလက်ညှိုး လေးနှင့် အသာတို့ကြည့်လိုက်ပါသည်။

‘အင့် အင့်’ ညီးသံနှင့် အတူ မမရဲ့ တင်အစုံဟာ ကော့တက်လာပါတော့တယ်။ ကျွန်တော်လဲ ကော့တက်လာတဲ့ တင်အစုံကို မမရရ လက်နှစ်ဖက်ဖြင့် ကိုင်ပြီး လက်မနှစ်ချောင်းနှင့် နှုတ်ခမ်းသား အစုံကို ဖြဲရင်း အစေ့လေးကို လျှာဖျားလေးဖြင့် မရဲတရဲ တို့ကြည့်မိပါသည်။

‘အိုး မောင်ထွေး .. အ အ .. မောင်ထွေးရယ်’

မမရဲ့ မသဲမကွဲလေး ညီးညူသံက ကျွန်တော့် လုပ်ရပ်ကို အားပေးသလိုဖြစ်နေသည်မို့ လျှာဖျားလေးနဲ့ အသာထိ တို့နေတဲ့ မမရဲ့ စောက်စေ့လေးကို လျှာတခုလုံးနဲ့ ရက်ချလိုက်ပါတော့သည်။

‘အိုး .. အင်း အင်း . ကောင်းလိုက်တာ မောင်ထွေး .. အား အား လုပ် လုပ် .. အား အား’

အစပြုမို့ ကျွန်တော်လဲ ဘာကိုမှ ဂရုမစိုက်အားတော့ဘဲ ပြကားနီရဲနေတဲ့ မမစောက်ဖုတ်တခုလုံးကို ပါးစပ်ဖြင့် အုပ်ကာ တပြင်လုံးကို လျှာဖြင့် ထိုးဆွနေမိပါတော့သည်။

‘အိုး အိုး အိုး အိုး အား အား အား ကျွတ် ကျွတ် ကောင်းလိုက်တာ မောင်ထွေးရာ အင်း အင်း ကျွတ် ကျွတ်’ ကျွန်တော့် လျှာ ကလိနေသလောက် မမလဲ မနေနိုင် မထိုင်နိုင် တင်ပါး ကို ကော့ကာ ကော့ကာ နှင့် တအင်းအင်း တအားအား ညီးညူ ဖီလင်တတ်နေပါတော့သည်။

ကျွန်တော်လဲ သူက အော်လေ လုပ်ရတာ အားရှိလေမို့ လျှာဖြင့် ထိုးဆွကစားနေရုံမျှမက အစေ့ကလေးကို နို့စို့သ လို စို့နေမိပါတော့သည်။

‘အား အား မောင်ထွေး အား အား တော်ပါတော့ တော်ပါတော့ မမ မခံနိုင်တော့ဘူး အားအား ကျွတ် ကျွတ်’ ပါးစပ်က တော်ပါတော့လို့ အော်နေပေမဲ့လဲ ကျွန်တော့် ခေါင်းကို တအားဆုတ်ကိုင်ရင်း တင်ပါးကို ကြွကာကြွ ကာ ဖီလင် တက်နေသည်မို့ ကျွန်တော်လဲ မရပ်မနား ဆက်တိုက်လုပ်နေပါတော့သည်။ မမဆီက အရည်တွေ ရော ကျွန်တော့်ပါးစပ်က သရေတွေပါ စောက်ဖုတ်တပြင်လုံး အမွှေးတွေပါ ရွဲရွဲစို့နေပါတော့သည်။

‘အား အား မောင်ထွေး ကောင်းလိုက်တာ ကျွတ် ကျွတ် အို အို အား အင်း အင်း အင်း’

မမရဲ့ ညီးသံဟာ ဘာနှင့်မျှမတူအောင် ကျွန်တော့် ကာမဆန္ဒကို ထကြွစေပါသည်။ ကောင်းတယ်လို့ ဆိုလိုက် တိုင်း အဲဒီကောင်းတဲ့ အရာကို ဘဲ ဆက်တိုက် ဆက်တိုက်လုပ်မိပါတော့တယ်။

‘အား အား တော်ပြီ တော်ပြီ မောင်ထွေး လုပ် လုပ်ပါတော့ မောင်ထွေး .. လုပ်ပါတော့’

မမလဲ ကျွန်တော့် လျှာဒဏ်ကို မခံနိုင်တော့ပြီ ထင်ပါရဲ့၊ ကျွန်တော်လဲ ရပ်လိုက်ပြီး ကုန်းထလိုက်ပါသည်။ ပြီးတော့ ကားနေတဲ့ မမပေါင်ကြားထဲ ခူးထောက်ထိုင်ကာ မမရဲ့ ခြေအစုံကို ကျွန်တော့် ပေါင်ပေါ်သို့ဆွဲယူရင်း ကျွန်တော့်လီးနှင့် မမစောက်ပတ်တို့ တွေ့ပေးလိုက်ပါသည်။ ပြီး မမခြေထောက်ကို ဆွဲထောင်ကာ ကျွန်တော့်ခါး ကို ကော့ရင်း လီးကို စောက်ပတ်ထဲ ထိုးသွင်းလိုက်ပါသည်။ အကျင့်မရှိလို့ ထင်ပါရဲ့ လီးက အပေါက်ထဲမဝင်ဘဲ စောက်ပတ်ပေါ်သို့ ချော်ထွက်သွားပါသည်။

‘အို အို’

ဒါနဲ့ မမရဲ့ ခြေထောက်ကို ကျွန်တော့် ပခုံးပေါ် အသာမှီထားပြီး လက်နဲ့ သေသေချာချာကိုင်ကာ ထိုးထဲ့လိုက်ပါ သည်။

‘ဖြတ်’ ကနဲမြည်ရင်း ကျွန်တော့်လီးလဲ တဆုံးထိ နစ်ဝင်သွားပါတော့သည်။

‘အား အင်း အင်း အင်း’

တဆုံးဝင်သွားသော လီးကို ပြန်ဆွဲထုတ်ပြီး နောက်တခါ ထပ်ဆောင့်ထည့်လိုက်ပြန်ပါသည်။

‘အိုး အား အား အင်း အင်း’

ကျွန်တော့်လီးဟာ မမရဲ့ စောက်ဖုတ်အတွင်းမှာ အဆုံးထိဝင်နေတဲ့ အရသာဟာ ပြောပြလို့မရနိုင်လောက်အောင် ကောင်းလှပါတယ်။

ဒီလိုဘဲ ကျွန်တော့်လီးကို ဆွဲထုတ်လိုက် ဆောင့်သွင်းလိုက်နဲ့ မမကို ကောင်းကောင်းလှီးပေးနေမိပါသည်။ ကျွန်တော်လီး မမစောက်ဖုတ်ထဲ ဝင်လိုက် ထွက်လိုက် ဖြစ်နေပုံကို အပေါ်စီး ကင်္ဂုကြည့်ရင်း အားရပါးရ ဆောင့်နေပါတော့တယ်။

‘အား အိုး အိုး အင့် အင့် အား အား အင့် အင့် အိုး အိုး’

ကျွန်တော့်ရဲ့ ဆောင့်ချက်တိုင်းကို မမလဲ တအင့်အင့် နဲ့ ညီးရင်း မျက်စိမှတ် ဖိမ်ခံ ကြေကပ်နေပါတော့သည်။ ဒီလို ကျွန်တော့် စိတ်ထင် ၅ မိနစ်လောက်ဘဲ ကြာမယ်ထင်ပါရဲ့၊ ဆောင့်ရင်း ဆောင့်ရင်း မမရဲ့ စောက်ဖုတ် အတွင်းက စုတ်ယူမှု ဒဏ်ကို မခံနိုင်တော့ဘဲ

‘မမ အား အား ကျွန်တော်ပြီးတော့မယ် . ပြီးတော့မယ် မမ’

ဟုပြောရင်း လေး ငါး ချက်လောက် ဆက်တိုက်ဆောင့်ရင်း ကျွန်တော့် သုတ်ရည်များကို ပန်းထုတ်လိုက်ပါတော့ သည်။

‘မမ မမ ကျွန်တော်ထပ်လုပ်ချင်သေးတယ်’

‘လုပ်ချင်ရင် လုပ်ပေါ့ မင်းကို ဘယ်သူက မလုပ်ပါနဲ့တော့လို့ ပြောနေလို့လဲ’

ကျွန်တော်က ပြီးသာသွားပေမဲ့ လီးကမပျော့ကျ၊ စိတ်က အရမ်းထန်နေသေးသည်။ ဒါကြောင့်လဲခဏနားပြီး ဆက်လုပ်ရန်တာစုလိုက်သည်။ မမမြာလဲ စိတ်ဆန္ဒပြည့်သေးဟန်မတူ၊ ကျွန်တော့်ကိုဖက်ထားကိုလက်ကို မလွှတ်၊ စောက်ဖုတ်တခုလုံးလည်း ကျွန်တော့်အရည်တွေရောသူ့အရည်တွေပါ အရည်တွေပြည့်နေသည်။ ပြည့်ရုံမျှမက အပြင်သို့ပင်စီးကျနေတော့သည်။ ထောင်ထားသော ခြေထောက် ၂ချောင်းပေါ်သို့ ကိုယ်ကို အသာမှီရင်း ကုတင်ပေါ်သို့လက်ထောက်ကာ ခြေ ၂ချောင်းကို ဆန့်ထုတ်လိုက်သည်။ ထိုအခါမတော့ မမရဲ့ တင်ပါးက ကြွတက်လာကာ ကျွန်တော့်လီးနဲ့ မမစောက်ဖုတ်ကအံဝင်ဝင်ကျဖြစ်နေတော့သည်။လီးကို အသာ အဆုံးထိဆွဲထုတ်လိုက်ပြီး ဆောင့်သွင်းလိုက်သည်။

‘ဖွတ် စွပ်’ အရည်တွေရွှဲနေလို့လားမသိ ဆောင့်သွင်းတိုင်း ချောင်ချောင်ချိချိနဲ့ တစွပ်စွပ်မြည်နေတော့သည်။ တမျိုးလေး လုပ်လို့ပင်ကောင်းသေးသည်။ ဆောင့်ချလိုက်တဲ့ အရှိန်နဲ့ အောက်သို့စိုက်ကျသွားသော မမ တင်ပါးက ပြန်အထောင်၊ ကျွန်တော်က နောက်တကြိမ် ထပ်အဆောင့်နဲ့အံဝင်ဝင်ကျ ဆုံနေတာမို့ လီးက အဆုံးထိဝင်ရုံမက စောက်ဖုတ်အတွင်းက ခုလုခုလုနဲ့ အရာလေးကို ပါထိနေတာမို့ အရသာက ပြောမပြလောက် အောင် ကောင်းနေတော့သည်။မမလဲ မျက်စိနှစ်လုံး အသာမှေးပြီး ထောက်ထားသော ကျွန်တော့်လက်၂ချောင်း ကို ဆုပ်ကာ ‘ဟင်း ဟင်း ဟင်း ဟင်း’ နဲ့ စည်းစိမ် ခံနေတော့သည်။

‘ကောင်းလိုက်တာ မောင်ထွေးရာ ကြမ်းကြမ်းလေး ဆောင့်စမ်းပါ’
မမရဲ့အပြောကြောင့် စည်းချက်ကျကျဆောင့်နေရာမှ အားယူကာ သွက်သွက်လေး ဆက်တိုက်ဆောင့်ပြစ်လိုက် သည်။ အရှိန်ရနေလို့လားမသိ လီးက အဆုံးထိ ကြွတ်ထွက်ပြီးမှ ပြန်ထောင်တက်လာ သော မမစောက်ဖုတ်ထဲ သို့ အရှိန်နဲ့ ပြန်စိုက်ဆင်းသွားသည်။ အလွဲအချော်မရှိ၊ ကွက်တိ၊ စိုက်ဆင်းလိုက်တိုင်း မမဆီမှ ‘အင့်’ ဟူသော အသံထွက်လာသည်။ ဆက်တိုက် ခပ်သွက်သွက်လေး ဆောင့်လိုက်တော့

‘အင့် အင့် အင့် အင့် အင့်’ ဆိုသော အသံက မပြတ်တော့၊
စောစောက ၂ ကြိမ်ပြီးထားပြီဆိုသော ဒီတကြိမ်က တော်ရုံမပြီး၊ ချွေးတွေတောင်ထွက်ကာ လူလဲ မောလာသည်။ ကျွန်တော်မောနေတာ မမသတိထားမိသွားလို့လားမသိ

‘မောနေပြီလား မောင်ထွေး’
‘အင်း မောတော့ မောတယ်၊ ဒါပေမဲ့ ရပါတယ်မမ’
‘ကဲ မောရင် ခဏနားလေ၊ မမတလဲ့ လုပ်ပေးမယ်’

မမက ထောက်ထားကို ကျွန်တော့်လက်နှစ်ချောင်းကို ဆွဲယူလိုက်တော့ ကျွန်တော့်ကိုယ်က မမကိုယ်ပေါ် ကျလာ သည်။ ကျလာသောကိုယ်ကို အသာ ဖက်ရင်း ကိုယ်ကို တဖက်သို့ လှည့်ချလိုက်သည်။ ကျွန်တော်လဲ အလိုက် သင့် လေး ပက်လက်လှန်လှဲ ချလိုက်တော့ မမက အပေါ်ရောက်သွားသည်။ စောက်ဖုတ်ထဲ သွင်းထားသော လီး တောင်မကျွတ်ချေ။ မမသည် ကျွန်တော့် ကိုယ်ပေါ် ဆောင့်ကြောင့် ထိုင်သလိုထိုင်ရင်း တင်ကို လှုတ်ကစားပေး နေတော့သည်။ အခုမှ အရသာက ပိုတွေ့လာကာ စောစော က ဆောင့်တိုင်းထိထိမိနေသော အရာမှာလည်း ပို၍ ပို၍ ထိလာကာ

‘အား ကောင်းလိုက်တာ မမ ကောင်းလိုက်တာ ဟင်း ဟင်း ဟင်း ဟင်း’
မမလဲ ခေါင်းမော့ကာ တဟင်းဟင်း နဲ့ ဖြစ်နေတော့သည်။

ကျွန်တော်လဲ ဖီလင် တက်သထက်တက်လာကာ အောက်မှ ခါးကို ကော့ ကော့ ပေးနေတော့သည်။ မမလဲ တင် ကိုလှည့်ပတ်လှုတ်ကစားရင်း မထိ ထိအောင် ကို လုပ်နေတော့သည်။ အပေါ်မှ ဆောင့်၍ တမျိုး လှည့်ပတ် လှုတ်ကစားလိုက်နဲ့ တဖုံ ကျွမ်းကျင်စွာ လုပ်ပေးနေတော့သည်။

တော်တော်လေးကြာတော့ ကျွန်တော်လဲ မမရဲ့ ဒဏ်ကို မခံနိုင်တော့ပဲ
‘မမ ကျွန်တော် မရတော့ဘူး ပီးတော့မယ် မမ၊ မအောင့်နိုင်တော့ဘူး’
‘အင်း အင်း မမလဲ ပီးတော့မယ် ကောင်းလိုက်တာ ကောင်းလိုက်တာ’
မမလဲ ကျွန်တော့်လီးပေါ်အဆုံးထိ ထိုင်ချကာ အတင်း ညှစ်နေခိုက် ကျွန်တော်လဲ မအောင့်နိုင်တော့ပဲ သုတ်ရည် များကို တတိယ အကြိမ်မြောက်ပန်းထုတ်လိုက်ပါတော့သည်။

‘အား အား အား ပြီးပြီ ပြီးပြီ အား အား’
‘ဟင်း အင်း အင်း မမလဲ ပြီးပြီ ပြီးပြီ အင်း အင်း အား အား အား’

နှစ်ယောက်စလုံး ခြေကုန်လက်ပန်းကျသွားပါတော့သည်။ ကုတင်ပေါ်တွင် ခဏမျှ အမောဖြေပြီးနောက်
‘ကောင်းလိုက်တာ မမရယ် နေ့တိုင်းလုပ်မယ်နော် နော် မမ၊ ကျွန်တော်တော့ မမကို အရမ်းချစ်သွားပြီသိလား’

‘အင်း အင်း မောင်ထွေးက နေ့တိုင်း တကယ်လုပ်နိုင်လို့လား’
‘ဘာလို့ မလုပ်နိုင်ရမှာလဲ၊ ဘာလဲ မမက မလုပ်ချင်လို့လား’
‘မဟုတ်ပါဘူး မမပြောချင်တာက နေ့တိုင်းလုပ်နေရင် မောင်ထွေးရိုးသွားမှာပေါ့’
‘ဟင်အင်း ဟင်အင်း လုပ်မှာဘဲ လုပ်မှာဘဲ နော် မမ နော်’
‘ကဲ ကဲ လုပ် လုပ် မောင်ထွေး သဘော မောင်ထွေး သဘော၊ နောက်မှ အသစ်တွေသွားလို့ မမနားမကပ်တော့
ရင်တော့လား ဟင်း အသိဘဲ’
‘ဘယ်တော့မှ မဖြစ်စေရဘူး မမ’
‘ကဲ ကဲ ဒါအသာထားပါအုံး ဒီမှာ အားလုံးပေပူနေပြီ၊ မမရေသွားချိုးလိုက်အုံးမယ်’
‘ကျွန်တော်လဲ မမနဲ့ အတူလိုက်ချိုးမယ်နော်မမ’
‘ဟင်း ကောင်ဆိုးလေး ကဲကို ကဲတယ်၊ လာ’
ကျွန်တော်လဲ ပုဆိုးကို ကောက်ယူကာ မမနဲ့အတူ ရေချိုးခန်းဆီသို့ထွက်လာခဲ့ပါသည်။
ရေချိုးခန်းထဲတွင်တော့ တယောက်ကို တယောက် ဆပ်ပြာတိုက်ပေး ရေချိုးပေးရင်း ကလူကျီဆယ် ကစားနေပါ
တော့သည်။
အင်း ဘာပဲပြောပြော ကျွန်တော့်ရဲ့ ပထမဆုံး အတွေ့အကြုံကတော့ စိတ်ချမ်းသာစရာကောင်းလောက်အောင်
ကြေနပ်မှု အပြည့်အဝရရှိခဲ့ပါတော့တယ်။ နောင်နောက်လည်း အိမ်ရောက်တာနဲ့ ခြေလှမ်းက မမအခန်းဆီသို့
သာဦးတည်နေပါတော့သည်။ မမကလဲ ဘာမဆို ကျွန်တော်လိုသမျှ အစွမ်းကုန် ဖြည့်ဆီးပေးသည်သာ။

() () () () () () () () () ()